

6. beboerrådsmøde i 2023

Dagsorden:

- 1) Valg af ordstyrer og referent
 - a. Forslag til Martin som ordstyrer
 - vedtaget
 - b. Referent?
 - Cecilia
- 2) Godkendelse af dagsorden
 - godkendt
- 3) Godkendelse af referat for M5 (Se Google Drive)
 - godkendt
- 4) Meddelelser
 - a. Fitnessudvalget
 - De har ok styr på det - indkalder måske til at møde med os.
 - b. Biodiversitetspuljen – Julies punkt
 - Byggetilladelsen er søgt om.
 - Vi har fået 150.000 kr. af kommunen, der skal anvendes til Klimahaven i år, men vi kan ikke bruge det til selve Klimahaven, da det der ikke kan plantes jord og små planter der. Planen er fremadrettet at bruge pengene på materialer til haven (hvis den nye projektbeskrivelse bliver godkendt af Biodiversitetspuljen)
 - c. Hatten Bar
 - Orientering om renovering.
 - Sommerfesten er udskudt på ubestemt tid (efterår/vinter måske)
 - d. Diverse fra "Bike Service" – Simons punkt

- Vi opkræver 25% af de midler han har brugt, som han har taget med.
- e. Mail - Julies punkt
 - Vores mailsystem er meget kompliceret, og kan gøres nemmere med en gmail.
 - GJK-BR@gmail.com (simon laver den)
- f. KF - Julies punkt
 - Der skal sættes et møde op, så mange deltagere fra BR og KF som muligt skal deltage. Emne → sammenlægning af BR og KF
 - Martin skriver til nogen.
- 5) Beboerrådsforpersonens punkt
 - a. Logo – hvad tænker I? Forbedringer/kritik mv.
 - Diskussion af logo.
 - b. Beboermøde – evt. punkter til dagsordenen
 - Svar fra Velux fonden
 - Klimahave opdatering
 - kønsneutrale regler
 - Påmindelse om facebook grupper
 - Fitness
 - Nye medlemmer (suppleanter)?
 - køkkenrengøring?
 - Læsesale (bordskærm)
 - c. Administration af Timeless mv.
 - Alt om udveksling af penge skal foregå på opslagstavlen. Jakob skal være lidt mere opmærksom, fx en dag om ugen, der tjekkes op på det.
 - Vi andre hjælper til.
 - d. Læsesale
 - bordskærme til læsesalene. IKEA 79 kr. stk.
 - e. Køkkenrengøring
 - meddelelse om køkkenrengøring sendes ud

- f. Nyt navn for "De Blå Mænd"
 - Ejendomskontoret.gjk
 - Julie siger det til Charlotte
- 6) Evt. og næste møde
 - a. Nogen punkter til næste møde med Charlotte og Kim?
 - i. Hårdere kontrol af studerende
 - ii. Ændre køkkenrengøring
 - iii. Ejendomskontoret.gjk
 - b. Næste møde – forslag?
 - 19. september

6th Residents' Council meeting in 2023

Agenda:

- 1) Choice of conductor and minute taker
 - a. Martin as conductor
 - approved
 - b. Minute taker?
 - Cecilia
- 2) Approval of agenda
 - Approved
- 3) Approval of minutes for M5 (check Google Drive)
 - Approved
- 4) Notices
 - a. The fitness committee
 - They got a good control of things - might soon call for a meeting with us
 - b. Bio diversity pool – Julie's point
 - Building permission has been applied for
 - Vi have been granted 150.000 kr. by the municipality, which should be used for the Climate Garden this year, however we can't use it for the Climate Garden itself, because we can't plant small trees or dirt there. The plan heading forward is to spend the money on materials for the garden (if the new project description is to be approved by the Biodiversity Pool)
 - c. Hatten Bar
 - Briefing on the renovation.
 - The Summer Party has been postponed indefinitely (fall/winter maybe)
 - d. Status on "Bike Service" – Simon's point
 - We will collect 25% of the resources he has used, which he has brought with him.

e. Email - Julie's point

- Our mailsystem is highly complicated and should be made easier with a gmail.
- GJK-BR@gmail.com (Simon creates it)

f. KF - Julie's point

- A meeting will be set up, as many participants from RC and KF as possible should attend. Subject → Merging of RC and KF
- Martin will write to someone

5) The point of the Chairperson

a. Logo – what do you think? Improvements / critique etc.

- Discussion on the logo

b. Residents' meeting – points for the agenda?

- Reply from the Velux-fund
- Climate Garden update
- Gender-neutral rules
- Reminder on the facebook groups
- Fitness
- New members (substitutes)?
- Kitchen-cleaning?
- Reading-rooms (tablescreen)

c. Administration of Timeless etc.

- Everything with the exchange of money must be in the "Opslagstavlen". Jakob has to be a little more attentive, eg checking once a week.
- The rest of us will aid

d. Reading rooms

- Table screens for the reading rooms. IKEA 79 kr. a piece.

e. Kitchen cleaning

- Notification on the kitchen cleaning will be send out

f. New name for "the Blue Men"

- "Ejendomskontoret.gjk"
- Julie will mention it to Charlotte

6) Possibly and next meeting

- a. Any points for the next meeting with Charlotte and Kim?
 - i. A bit firmer check with students
 - ii. Changing the kitchen cleaning
 - iii. Ejendomskontoret.gjk
- b. Next meeting – proposal?
 - 19th of September